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Jolanta Moćko

Przewodnicząca Rady Miejskiej
 w Czeladzi

Interpelacja *
Zapytanie *

1. Stan faktyczny stanowiący kontekst złożonej interpelacji/ zapytania

Na wniosek mieszkańców o dodatkowe oznakowanie, doświetlenie przejścia dla pieszych
przy ulicy Nowopogońskiej  w rejonie Szkoły Podstawowej nr 7 złożyłam zapytanie ( DU-
RM.0003.24.2019) w dniu 05.04.2019 roku.
Po otrzymanej pozytywnej odpowiedzi od PZD w Będzinie z/s  w Rogoźniku (W.D i M 
7123.Cz.0034.2019 ) sytuacja nie uległa zmianie do dnia dzisiejszego.

 

Proszę o wyjaśnienie istniejącego stanu rzeczy.
Nadmienię, że nadal odbieram sygnały o tym, że należy poprawić bezpieczeństwo w tym miejscu 
ze względu specyficzne usytuowanie znaku drogowego.
.
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